
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-193245 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid G. van Keulen 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Commissievragen GroenLinks raadscie. 17 oktober agendapunt 

10.3 Rvs 1ste wijziging verordening benoeming en 

herbenoeming van de burgemeester en 

functioneringsgesprekken met collegeleden 2014 

Datum waarop de vraag is gesteld 14 oktober 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  ‘De commissie houdt gedurende een raadsperiode minimaal een keer een 

functioneringsgesprek met elk van de collegeleden.’ Wat zou het meest geschikte 

moment kunnen zijn om dat functioneringsgesprek te houden? 

Antwoord  De functioneringsgesprekken zijn bedoeld om juist buiten de politieke verantwoording, 

een gelegenheid te hebben te reflecteren op de wijze waarop een collegelid zijn 

functie invult en daarbij suggesties voor verbetering te doen. De gesprekken kunnen 

bijdragen aan een verbetering van  de kwaliteit van het functioneren en de onderlinge 

samenwerking. Een geschikt moment is het tweede jaar na de verkiezingen, zodat enige 

ervaring is opgedaan met de onderlinge samenwerking en nog voldoende tijd rest om 

uitvoering te geven aan de eventuele afspraken die in de functioneringsgesprekken zijn 

gemaakt.  

2. Is er ook overwogen om de functioneringsgesprekken helemaal af te schaffen? 

Antwoord De bespreking in het presidium op 9 september jl. leidde tot de conclusie dat er op dit 

moment geen behoefte is aan deze gesprekken. Contact met collegeleden buiten de 

politieke verantwoording wordt niet afgewezen, maar een andere werkwijze kan 

overwogen worden.   

 

 

 


